
 

 

 

Låt fontänerna vara igång 

 

Under 2023 prognostiserade tidigt ett minusresultat för året. Det berodde främst på ökade 
elpriser för gatubelysning och på ökade drivmedelspriser på snöröjning. Det föranledde ett 
behov av att göra besparingar. Förvaltningen beslutade därför under våren 2023 att sju av 
nio fontäner inte skulle sättas igång under sommaren. Det handlade bland annat om 
fontänen i Viskan bakom Grand, fontänerna på Sjöbo och vid Röda kvarn. 

Besparingen handlade förutom driftskostnader för el och vatten, om tillsyn och rengöring av 
fontänerna. 

Fontänerna bidrar till trivsel i vår stad. Vi vill ha en inbjudande och trivsam stad. Därför anser 
våra partier att det är angeläget att fontänerna är i bruk 2024. Om det föreligger behov av 
att göra ytterligare besparingar på nämndens verksamhet under 2024, menar vi att det bör 
ske på annat. I den händelsen anmodar vi förvaltningen att istället återkomma med förslag 
på andra delar av verksamheten där motsvarande besparing kan genomföras. 

 

Med anledning av ovanstående föreslår vi Tekniska nämnden besluta 

Att fontänerna ska vara i drift under 2024 
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